
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 378 af 25. april 2018 (alm. del). Spørgsmålet er stil-

let efter ønske fra Rune Lund (EL). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Mette Kildegaard Graversen 
  

22. maj 2018 
J.nr. 2018 - 3080 

 

Skatteudvalget 2017-18
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 378 
Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Ministeren oplyste i onsdagsspørgetiden i Folketinget den 21. marts 2018, at han ikke øn-

sker at inddrive de milliarder, der er blevet betalt for lidt i afgift som følge af, at bilprodu-

center har givet ukorrekte oplysninger om bilernes benzinøkonomi. Ministeren bedes ud-

dybe, hvorfor han ikke mener, at virksomheder og enkeltpersoner skal betale de afgifter, 

de skylder. 

 

Svar 

Der henvises til svaret på SAU alm. del spm. 377 (2017-18). 

 


